
Zápisnica č. xxx 

zo stretnutia VMČ 1 Trnava – stred 

 

Dátum: 08.02.2024 o 18:00 hod. 

Miesto konania: Zasadacia miestnosť mestského zastupiteľstva, Hlavná 1, 917 01 Trnava, 

Slovensko. 

 

Program zasadnutia: 

1) Otvorenie zasadnutia VMČ 1 Trnava - stred 

2) Nové podnety občanov a diskusia. 

3) Záver 

 

Prítomní členovia VMČ: 

Poslanci - Bc. Marcel Krajčo, PhDr. Katarína Ďurková, PhD., Ing. Branislav Baroš 

Neposlanci - doc. JUDr. Viktor Križan, Ing. Matúš Rojko 

 

Prítomní občania - pán Zázik a ďalší. 

 

Priebeh rokovania: 

 

1) Otvorenie zasadnutia VMČ 1 Trnava - stred 

Predsedajúci – viceprimátor Marcel Krajčo: 

- predstavenie programu zasadnutia, 

- informácia o pripravovaných a prebiehajúcich aktivitách v mestskej časti 1 Trnava – 

stred, 

- informácia o riešení požiadaviek občanov – ľavý chodník na Pekárskej ulici bude 

rekonštruovaný koncom februára 2024. 

 

2) Nové podnety občanov a diskusia: 

- podnety od pána Ušáka – neporiadok a nadrozmerné odpady okolo polopodzemných 

kontajnerov a kontajnerových stojísk v dvoroch bytových domov na Študentskej ulici 

(riešené osobne cez MsP s pánom Ušákom), parkovanie vozidiel na cyklochodníku na 

Študentskej ulici pri cukrárni (problém bude vyriešený po pripravovanej rekonštrukcii 

Študentskej ulice), 

- podnety od pani Fajnorovej -  požiadavka na zamedzenie parkovania cudzích vozidiel 

pri výjazde vozidiel z garáží bytového domu na križovatke Bottova/Študentská 

a možnosť bezpečného výjazdu cez cyklochodník na Študentskej ulici s farebným 

bezpečnostným vyznačením na cyklochodníku (riešené osobne s pani Fajnorovou 

a odborom dopravy), 

- informácia od pána Krajča o pripravovanej architektonickej súťaži na rekonštrukciu 

Paulínskej ulice s budúcou jednosmernou dopravnou prevádzkou, 



- opakovaná požiadavka od p.Rojka na kontrolu stavu chýbajúcej zelene/stromov na 

Františkánskej ulici a možnosti výsadby náhradnej zelene/stromov, 

- požiadavka pána Križana na implementáciu prvkov na upokojenie dopravy na 

Františkánskej ulici, 

- požiadavka pána Zázika na úpravu/zmenu Územného plánu definovaného zmenou 

č.01/2019 pre nehnuteľnosť v jeho osobnom vlastníctve na Športovej ulici 15 

v susedstve Ružového parku – prispôsobiť možnosti výšky budovy, počtu podlaží, 

upraviť možnosť zástavby na dotknutom pozemku tak, ako to je v Územnom pláne 

umožnené okolitým parcelám (s pánom Krajčom dohodnuté riešenie na osobnom 

stretnutí so zástupcami mesta), 

- požiadavka pána Zázika identifikovať/zadefinovať v dokumentoch mesta Trnava 

(VZN) Úradnú tabuľu, jej umiestnenie a viditeľné označenie na mieste jej inštalácie, 

- požiadavka obyvateľov mesta a pána Baroša na revíziu a vykonanie údržby súsošia 

sv.Trojice na Trojičnom námestí z dôvodu poškodzovania poveternostnými vplyvmi, 

- požiadavka pána Križana na odstránenie/likvidáciu stávajúceho stavebného materiálu 

po rekonštrukcii nám. SNP, 

- žiadosť obyvateľov a pána Baroša o informáciu o znovuumiestnení nápisu, ktorý bol 

súčasťou pamätníka SNP na nám. SNP (pani Ďurková informovala o riešení problému 

architektov z dieľne DV štúdia pána Ďurka s pamiatkarmi, nakoľko podľa pamiatkarov 

pôvodný nápis nezodpovedá historickým skutočnostiam. Pán Baroš navrhol zameniť 

podľa pamiatkarov sporné pomenovanie „sovietka armáda“ slovným spojením 

„červená armáda“). 

 

- DODATOČNÝ PODNET OD OBYVATEĽOV – pán Veselský požaduje vymeniť čadičovú 

dlažbu pri stojanoch na bicykle na Paulínskej ulici pri Paulínskom kostole za 

bezpečnejší variant, odolný voči vode a snehu, nakoľko jeho manželka v čase 

snehovej pokrývky utrpela na tomto mieste vážny úraz. 

 
 

 

 



3) Záver 

Viceprimátor Marcel Krajčo poďakoval prítomným za ich účasť. 

 

V Trnave dňa 09.02.2024 

 

 

 

 

............................................................ 


